



中国北京物资学院

与

泰国吞武里易三仓学校

学术交流谅解备忘录

**Memorandum of Understanding
on Academic Exchange**

Between

Beijing Wuzi University

And

Assumption College Thonburi

为进一步深化在国际高等教育和学术研究方面合作，双方于 2024 年 9 月 23 日协商确认签署国际学术交流谅解备忘录。

学术交流包括但不限于：

- (1) 发展互惠互利的学术项目和课程；
- (2) 以教学和研究为目的学术人员交流；
- (3) 为互访和留学的学生提供便利和优惠；
- (4) 协调诸如联合研究、讲座和培训等活动；
- (5) 国际学生来华留学项目的招生宣传和服务等。

本协议产生的任何具体项目的执行情况，应在可能出现具体情况时由双方协商，并视具体情况另行决定。该 MOU 可经双方同意进行修订、续期或终止，并在签字完成后生效。

To further cooperate in international higher education and academic research, both parties confirmed on September 23, 2024 that the signing parties intend to promote academic exchanges between the school and overseas universities.

It is believed that academic exchanges include but are not limited to:

- (1) Developing mutually beneficial academic projects and courses;
- (2) Academic personnel exchange for teaching and research purposes;
- (3) Provide convenience and discounts for students visiting and studying abroad;
- (4) Coordinate of activities such as joint research, lectures, and training;

(5) Recruitment publicity and services for international students studying in China

The execution of any specific project arising from this agreement shall be negotiated by both parties when specific circumstances may arise, and shall be separately agreed upon depending on the specific circumstances. This MOU may be revised, renewed or terminated by mutual agreement and shall take effect upon signature.



Liu Dake

Vice President
Beijing Wuzi University

26 November 2024



Rev. Bro Sakda Sakonthawat

Director
Assumption College Thonburi

26 November 2024